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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Profit vagy élet? A borászok a „zéró 
alkoholtolerancia” megszüntetését javasolják? Hogy áll ehhez a Minisztérium?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A novekedes.hu portál közölt Légli Ottó, a Hegyközségek Nemzeti Tanácsának (HNT) elnökének 
nyilatkozatát, aki szerint az eladások a minőségi borokat előállító borászatoknál rövid idő alatt akár 
60-80 százalékkal is leépülhettek.

A probléma kezelésére több elképzelést is vázol az elnök, így elmondása szerint jelentős 
fogyasztásösztönző lépés lenne az is, ha Magyarországon megszűnne a gépjárművezetők 
alkoholfogyasztásával szembeni „zéró tolerancia”, amelynek eltörlését a HNT szintén régóta 
javasolja, de a mostani gazdasági krízis elmúltával különösen fontos keresletnövelő tényezőnek 
tartaná.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

- Támogatná-e a Belügyminisztérium a Hegyközségek Nemzeti Tanácsának elnöke által 
javasolt „zéró alkoholtolerancia” eltörlését célzó javaslatot?

- Hányan haltak meg ittas állapotban okozott közúti balesetben az elmúlt 4 évben, évenkénti 
bontásban? 

- Hány fő szenvedett maradandó egészségkárosodást okozó közúti balesetben, amelynek oka 
az ittas járművezetés volt?

- Hány fő ellen indult az elmúlt 4 évben évenkénti bontásban büntetőeljárás ittas 
járművezetés miatt? 

Budapest, 2020. május 19.



Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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